

Headline	Lori tepi jalan ancam keselamatan penduduk		
MediaTitle	Berita Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Nasional	Circulation	82,252
Page No	55	Readership	246,756
Language	Malay	ArticleSize	467 cm <sup>2</sup>
Journalist	Samadi Ahmad	AdValue	RM 16,098
Frequency	Daily	PR Value	RM 48,294



# Lori tepi jalan ancam keselamatan penduduk

➔ Pihak berkuasa digesa ambil tindakan terhadap pemilik kenderaan

Oleh Samadi Ahmad  
bhnews@bh.com.my

► Kajang

**P**enduduk Taman Puncak Saujana mengesa pihak bertanggungjawab bertindak menangani masalah kenderaan berat, yang diletakkan di tepi dan persimpangan jalan kawasan perumahan itu.

Penduduk mendakwa, pemilik kenderaan terbabit mengambil jalan mudah dengan menjadikan tempat itu sebagai 'port' atau tempat letak kenderaan, kerana berdekatan dengan kediaman mereka.

Pekerja swasta, Rizal Mohamad, 42, berkata kenderaan berat

itu menghalang laluan kerana jalan raya yang asalnya dua lorong, kini menjadi satu lorong dan boleh mengakibatkan kemalangan kerana kenderaan berkenaan diletakkan berdekatan simpang jalan.

## Risiko dilanggar kenderaan lain

Rizal turut menyuarakan kebimbangan terhadap penunggang motosikal khususnya yang memandu laju pada waktu malam, kerana mungkin melanggar bahagian belakang kenderaan berat itu sekiranya tidak sempat membrek.

Beliau yang tinggal di kawasan itu lebih enam tahun berkata, perkara itu bukan masalah baharu, malah berpanjangan dan beberapa aduan sudah dibuat kepada



[FOTO MOHD FADLI HAMZAH/BH]

**Lori yang diletakkan di persimpangan jalan di Taman Puncak Saujana, Kajang, membahayakan pengguna lalu lintas yang lain.**

kepada pihak bertanggungjawab, namun tiada tindakan.

"Kami berharap pihak berkuasa tempatan khususnya Majlis Perbandaran Kajang (MPKajang), mengambil inisiatif menangani masalah ini sebelum berlaku kemalangan, kerana sudah pasti orang ramai akan menyalahkan pihak berkuasa yang gagal menangani aduan yang dibuat," katanya.

Tinjauan BH ke kawasan itu mendapati ada dua buah lori simen di letakkan di bahu jalan berhampiran simpang jalan itu, sehingga menyukarkan pengguna

untuk membelok ke sebelah kanan disebabkan jalan raya berkenaan menjadi satu lorong.

## Aliran trafik sibuk pada waktu pagi, petang

Arus aliran trafik di kawasan itu turut sibuk terutama waktu pagi dan petang, apabila orang ramai keluar atau pulang dari bekerja.

Sementara itu, seorang pensyarah, Abdul Rahman Abd Shukor, 34, berkata pemilik tidak sepatutnya meletak kenderaan berat di situ kerana jalan raya terbabit sentiasa sibuk, sekali gus mengganggu

ketenteraman penduduk.

Menurut beliau, pemilik ke-sedaran melakukan kesalahan apabila meletak kenderaan di tempat yang salah, sehingga membahayakan keselamatan orang ramai.

"Penduduk berharap pihak bertanggungjawab dapat menjalankan penguatkuasaan, termasuk mengenakan kompaun kepada pihak yang terbabit supaya dapat dijadikan pengajaran kerana gagal meletakkan kenderaan berat di tempat yang sepatutnya di masa hadapan" katanya.

Headline	Tindakan segera atasi isu banjir lumpur		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	24	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	222 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,787
Frequency	Daily	PR Value	RM 11,360



## Tindakan segera atasi isu banjir lumpur

AMPANG – Menteri Perumahan dan Kerajaan Tempatan menggesa agensi berkaitan mengambil tindakan segera supaya kejadian banjir lumpur di Taman Sierra Ukay, kelmarin tidak berulang.

Zuraida Kamaruddin berkata, antara tindakan perlu diambil oleh pihak berkaitan ialah mencegah air lumpur di lereng bukit turun ke perumahan.

“Selain itu mereka juga harus membersihkan ‘pond’ sedalam tiga meter yang dipenuhi lumpur dan kesan lumpur di kawasan perumahan terlibat.

“Pemaju projek perlu menyemak tuntutan mangsa yang terlibat,” katanya pada sidang media, di sini semalam.

Beliau berkata, penduduk juga mahu ‘emergency response team’ yang sentiasa bersiap siaga untuk kawasan perumahan itu.

“Satu ‘WhatsApp group’ melibatkan pemaju projek, Ahli Majlis, Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ), Suzana Shaharudin, wakil Pejabat Parlimen Ampang, pegawai dari Balai Bomba dan Penyelamat Ampang akan dibuat.



Zuraida (tengah) melihat ‘pond’ yang dipenuhi lumpur.

“Jika ada apa-apa berkaitan hal kecemasan akan dimaklumkan di dalam ‘group’ tersebut,” katanya.

Sementara itu Yang Dipertua MPAJ, Datuk Abd Hamid Hussain berkata, pihaknya akan memastikan kawasan terbabit dibersihkan semula.

“Kita juga akan menyemak semula reka bentuk projek lebuhraya berhampiran kawasan ini dan kita akan lihat apa kelemahan sehingga menyebabkan banjir lumpur.

“Jika perlu kita akan buat tindakan susulan dari segi berhentikan kerja sementara atau minta mereka fokus selesaikan masalah

ini,” katanya.

Sebanyak 25 rumah dinaiki air lumpur dalam kejadian banjir di Taman Sierra Ukay, di sini.

Pusat Gerakan Operasi Negeri Selangor menerima panggilan kecemasan pada jam 11.14 malam.

Sebuah jentera Balai Bomba dan Penyelamat Ampang dengan kekuatan tujuh anggota, bergegas ke lokasi kejadian.

Komander operasi, Timbalan Penguasa Bomba Ariff Mohamed Kassim berkata, kerja pembersihan lumpur segera dilakukan dan tiada kecederaan atau kemalangan jiwa dilaporkan.

Headline	Tindakan tegas jika abai kebersihan premis		
MediaTitle	Berita Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Nasional	Circulation	82,252
Page No	55	Readership	246,756
Language	Malay	ArticleSize	240 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 8,241
Frequency	Daily	PR Value	RM 24,723



# Tindakan tegas jika abai kebersihan premis

**Shah Alam:** Pemilik restoran atau premis yang menjual makanan di bandar raya ini, diingatkan supaya menjaga kebersihan premis masing-masing dan sekurang-kurangnya perlu mendapat gred B bagi tahap kebersihan premis.

Timbalan Datuk Bandar, Mohd Rashidi Ruslan, berkata Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) sentiasa bertegas dalam isu kebersihan di premis makanan, selain sering menjalankan pemeriksaan.

“Sehingga 28 Mac lalu, sebanyak 60 premis sudah diperiksa di sekitar bandar raya ini dan 26 daripadanya didapati tidak menjaga kebersihan premis, seterusnya diarahkan tutup selama 14 hari.

“Sebanyak 88 notis serta 117 kompaun turut diberikan,” katanya kepada *BH*.

Beliau berkata, pihaknya akan mengeluarkan notis 14 hari kepada pemilik restoran, untuk membersihkan premis dan ke-



**Penguatkuasa MBSA memeriksa kuku pekerja restoran di Seksyen 23, Shah Alam, kelmarin.**

biasaannya mereka akan meminta pemeriksaan semula selepas sehari atau dua hari notis penutupan diberikan, supaya dapat beroperasi dengan segera.

Katanya, premis makanan yang sering dikesan kotor dikunjungi ramai pelanggan serta

menjadi tumpuan.

### **Pemeriksaan berjadual**

“Pemeriksaan dilakukan dengan kerap dan berterusan, malahan ada yang diperiksa secara berjadual.

“Operasi pemeriksaan yang di-



**Mohd Rashidi Ruslan**

jalankan oleh Jabatan Kesihatan dan Persekitaran MBSA, turut disertai agensi lain seperti Jabatan Agama Islam Selangor (JAIS); Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) dan lain-lain.

“Premis yang didapati kotor dikenakan kompaun maksimum RM500 mengikut Akta Pencegahan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit 1988 dan Undang-Undang Kecil Pelesenan Etablisyemen Makanan MBSA 2007,” katanya.

Headline	Tiada provokasi		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	17	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	259 cm <sup>2</sup>
Journalist	NURHIDAYAH HAIROM	AdValue	RM 4,418
Frequency	Daily	PR Value	RM 13,254



# Tiada provokasi

## *ADUN Sabak nafi dakwaan berlaku provokasi ketika Najib sarapan*

NURHIDAYAH HAIROM

SHAH ALAM

**T**iada provokasi terhadap bekas Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak sempena keahdirannya ke Sabak Berna, kelmarin.

ADUN Sabak, Ahmad Mustain Othman berkata, tindakan kumpulan yang mengangkat sepanduk yang didakwa ketika Najib bersarapan berbuat demikian sebagai tanda protes.

“Saya mengaku berada di lokasi berkenaan dan kenderaan yang digunakan juga milik saya. Namun, saya sebagai Pengerusi PH Sabak Bernam berada di lokasi untuk mengawal keadaan. Tiada provokasi berlaku ketika Najib di situ kerana ketika kumpulan terlibat baru mahu mengeluarkan sepanduk, pihak polis telah membe-



MUSTAIN

ri arahan untuk tidak meneruskan tindakan dan mereka akur.

“Selepas Najib beredar, baru kumpulan terlibat mengangkat sepanduk namun dalam keadaan tidak bersuara, tiada sebarang bunyi bising. Angkat sepanduk hanya sebagai tanda protes,” katanya kepada Sinar Harian.

Terdahulu, Najib menerusi status yang dimuat naik di Facebooknya mempersoalkan penglibatan Ahmad Mustain dalam insiden didakwa ber-



Status Facebook Najib mempersoalkan penglibatan Mustain berhubung dakwaan provokasi.

laku ketika beliau bersarapan ketika kunjungannya ke Sabak Bernam semalam.

Najib juga turut mendedahkan kenderaan yang digunakan kumpulan berkenaan adalah milik ADUN itu.

Headline	PKNS lancar Widuri Residensi		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	21	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	811 cm <sup>2</sup>
Journalist	MOHD RIDZUAN ABU HASSAN	AdValue	RM 13,834
Frequency	Daily	PR Value	RM 41,502



Projek rumah link dua tingkat PKNS terdiri daripada 154 unit dengan keluasan yang memberi keselesaan.

# PKNS lancar Widuri Residensi

**Tawar rebat hingga 12 peratus**

MOHD RIDZUAN ABU HASSAN

ANTARA GAPI

**B**erita baik kepada mereka yang ingin memiliki kediaman pertama atau kedua dengan harga lebih murah melalui rebat sehingga 12 peratus.

Widuri Residensi yang terletak di pusat pertumbuhan bandar baharu Perbadanan Kemajuan Negeri Selangor (PKNS), Antara Gapi menawarkan harga asal antara RM440,600 hingga RM517,200 dengan keluasan lantai dari 1,915 hingga 1,966 kaki persegi.

Projek rumah link dua tingkat PKNS terdiri daripada 154 unit ini menawarkan potongan harga 10 peratus menerusi Skim Smart Ownership bagi pembelian hartanah pertama PKNS, manakala rebat 12 peratus bagi pemilikan hartanah kedua PKNS di bawah Loyalty Scheme.

Kos duti setem Memorandum Of Transfer (MOT) ditanggung PKNS

termasuk yuran guaman perjanjian jual beli.

Kediaman ini dibina dengan reka bentuk kontemporari moden dan dilengkapi kehijauan tanaman landskap, selain menghadap pemandangan Genting Highlands.

Pengurus Komunikasi Korporat PKNS, Ishak Hashim berkata, kediaman ini dibina di tanah berkeluasan lima hektar dengan dua variasi iaitu Jenis A dan B, masing-masing mempunyai empat bilik tidur serta tiga bilik air.

Menurutnya, Widuri Residensi terletak berhampiran pelbagai kemudahan seperti kedai, surau, taman permainan, tasik dan sekolah.

"Hanya 30 minit dari Kuala Lumpur dan 10 minit ke Stesen Komuter Serendah, selain dekat dengan beberapa lebuh raya utama seperti Lebuhraya Guthrie, Latar dan Rawang Bypass.

"Sejak dibuka, rumah corner lot mendapat permintaan tinggi. Untuk hari ini sahaja kita sudah menerima 26 pendaftaran daripada pembeli.

"Kawasan perumahan ini luas dan selesa berbanding perumahan lain tanpa perlu bersesak memikirkan tempat untuk meletak kenderaan," katanya.

Ujarnya, projek perumahan ini kini



Kediaman ini masing-masing mempunyai empat bilik tidur dan tiga bilik air.

info

- **Rebat 10 sehingga 12 peratus**
- **Yuran guaman & kos duti setem MOT ditanggung PKNS**
- **Terletak berhampiran Lebuhraya Guthrie, Latar dan Rawang Bypass**
- **Sudah 85 peratus siap dibina**
- **Selepas dibuka pendaftaran sebanyak 26 unit berjaya dijual**

isteri (Nursyahira Abdul Rahim, 32) bersama dua anak.

"Harga yang ditawarkan lebih murah, susah nak dapat harga sebegini kerana Widuri Residensi ini terletak tidak jauh dari Kuala Lumpur.

"Saya sudah pergi tengok rumah ini. Reka bentuknya cantik, kawasan luas dan suasana tenang," katanya.

Manakala penyelia kilang, Mohd Al Hakim Md Apendi, 28, berkata, dia menerima rebat sebanyak 10 peratus kerana pertama kali membeli rumah dibangunkan PKNS.

Katanya, harga ditawarkan berbaloi dengan pelbagai fasiliti selain berhampiran dengan rumah keluarganya.

Bagi Aisamuddin Md Noor, 31, dia melihat perkembangan pembinaan projek tersebut yang bermula tahun lalu kerana berulang-alik dari rumah ibu bapanya ke Kuala Lumpur.

"Mulanya saya ingat projek bangunan kedai, tapi bila semak di Facebook PKNS, baru tahu rupanya projek perumahan.

"Saya buat pinjaman bersama isteri (Aisyah Lokman, 31) dan dapat rebat 12 peratus kerana ibu saya pernah beli rumah PKNS," katanya.

sudah 84 peratus siap dibina dan dijangka siap sepenuhnya pada September 2020.

## Harga ditawarkan berbaloi

Seorang pengunjung dari Sungai Besi, Khairul Izam, 36, berkata, dia membeli rumah berharga RM440,600 dan menerima potongan harga 12 peratus menjadikan harga rumah berkenaan bernilai RM387,728.

Menurutnya, rebat itu diperolehi berikutan ibu bapanya pernah membeli rumah dibangunkan PKNS.

"Ini adalah rumah pertama saya dan



Aisamuddin antara pembeli yang menerima rebat 12 peratus.



Khairul dan isteri mendaftar sebagai pembeli pada majlis pelancaran perumahan tersebut.

Headline	Boling padang acara wajib MPK		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	23	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	264 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 4,503
Frequency	Daily	PR Value	RM 13,510



## Boling padang acara wajib MPK



Adi Faizal (berdiri, empat kiri) dan Kamarul Zaman (berdiri, kima kanan) bergambar bersama tetamu kehormat serta peserta Kejohanan Boling Padang Bayuemas Open Fours 2019, di Stadium Tertutup Boling Padang Bayuemas.

**PELABUHAN KLANG** – Kejohanan Boling Padang Bayuemas Open Fours bakal dijadikan acara sukan tahunan dan dimasukkan dalam kalendar Majlis Perbandaran Klang (MPK).

Setiausaha MPK, Adi Faizal Ahmad Tarmizi berkata, pihaknya tidak menyangka kejohanan terbabit mendapat sambutan memberangsangkan.

“Buat julung kalinya kita berjaya menganjurkan Kejohanan Boling Padang Bayuemas Open Fours 2019 dengan kerjasama Kompleks Sukan Bayuemas, Sime Darby Property dan Persatuan Boling Padang Selangor.

“Kita tidak menjangkakan sebanyak 64 pasukan dari seluruh

Malaysia termasuk Brunei dan Filipina berentap dalam bermula 28 Mac hingga hari semalam (kemarin).

“Oleh kerana objektif dan sasaran kejohanan tercapai, kejohanan ini akan dijadikan sukan tahunan dan dimasukkan dalam kalendar MPK,” katanya ketika ditemui selepas Kejohanan Boling Padang Bayuemas Open Fours 2019, di Stadium Tertutup Boling Padang Bayuemas, di sini.

Turut hadir, Orang Besar Daerah Klang, Datuk Abdul Ghani Pateh Akhir; Pengurus Besar Sime Darby Covention Centre, Kamarul Zaman Shariffudin dan Presiden Persatuan Boling Padang Selangor, Mustaza Ahmad.

Sementara itu Kamarul Zaman berkata, kejohanan itu diadakan bagi mengangkat sukan berkenaan supaya lebih dikenali masyarakat.

“Sukan ini sebenarnya menarik dan ramai tidak tahu. Kita juga ada stadium yang cantik dan baik, jadi kita mahu ia lebih terkenal.

“Tidak sampai 24 jam masa pendaftaran, penyertaan sudah penuh dan pasukan daripada Hong Kong tidak dapat sertai. Ini bukti boling padang sudah dapat tempat di peringkat antarabangsa,” katanya.

Kejohanan terbabit menyediakan lebih RM13,000 hadiah keseluruhan berserta trofi dan medal kepada pemenang.

Headline	Konvoi motor keliling kampung		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	23	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	368 cm <sup>2</sup>
Journalist	AZIE YAHAYA	AdValue	RM 6,277
Frequency	Daily	PR Value	RM 18,831



# Konvoi motor keliling kampung

**ADUN Meru sampaikan bantuan melalui Jelajah Peduli Rakyat**

AZIE YAHAYA

MERU

**S**eramai 35 penunggang motosikal terdiri daripada ahli badan bukan kerajaan (NGO) Pertubuhan Gerakan Bersama berkonvoi bersama ADUN Meru, Mohd Fakhurulrazi Mohd Mokhtar untuk menyampaikan sumbangan melalui program Jelajah Peduli Rakyat DUN Meru.

Mohd Fakhurulrazi ber-



Mohd Fakhurulrazi (tiga, kiri) menyerahkan sumbangan kepada salah seorang penerima dalam program Jelajah Peduli Rakyat DUN Meru.

kata, program itu adalah salah satu inisiatif pihaknya untuk mendekati masyarakat.

"Melalui turun padang juga membantu menambah dan mengukuhkan lagi keyakinan rakyat terhadap

pemimpin.

"Apabila rakyat lihat dan tahu kita mengambil berat terhadap mereka, maka mereka akan menghargai apa yang dilakukan oleh pemimpin sekaligus mengukuhkan lagi keya-



Mohd Fakhurulrazi berkonvoi motosikal bersama ahli Pertubuhan Gerakan Bersama dan anak muda.

kinan mereka kepada kepimpinan," katanya kepada Sinar Harian.

Menurutnya, beliau NGO terbabit serta anak muda menjelajah di seluruh DUN Meru bagi menyantuni masyarakat ku-

rang berkemampuan.

"Pada program kali ini, kita berkesempatan mengunjungi serta menyampaikan sumbangan barangan keperluan harian kepada 10 keluarga kurang berkemampuan di sekitar

DUN Meru.

"Setidaknya saya sendiri terus berjumpa dengan mereka yang uzur dan tidak mampu ke pejabat bertemu dengan saya," katanya.

Beliau berharap program berkenaan dapat diteruskan sesuai dengan inisiatif Peduli Rakyat.

"Hampir setiap minggu memang ada program serahan sumbangan dibuat mengikut zon. Tapi ini kali pertama kita adakan program di seluruh DUN Meru dan melibatkan NGO serta anak-anak muda.

"Insyaa-ALLAH, kita akan teruskan program sebegini pada masa akan datang dan berharap lebih ramai NGO serta anak muda di DUN ini akan turut serta," katanya.

Headline	LH FC juara Piala ADUN Pandan Indah		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	02 Apr 2019	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	140,000
Page No	24	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	218 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,719
Frequency	Daily	PR Value	RM 11,157



## LH FC juara Piala ADUN Pandan Indah

**PANDAN INDAH** – Pasukan bola sepak LH FC berjaya dinobatkan sebagai juara dan membawa pulang Piala ADUN Pandan Indah Ir Izham Hashim, setelah menumpaskan Lavita FC 1-0.

Johan pertandingan itu turut membawa pulang medal dan RM1,200 manakala Naib Johan RM700 dan medal.

Sebanyak 24 pasukan bola sepak berentap dalam Kejohanan Bolasepak Liga 9 di Padang Bola Sepak Jalan Cempaka, Taman Cempaka.

Izham berkata, pihaknya mahu memupuk semangat kerjasama, persefahaman dan interaksi yang baik dalam kalangan ahli pasukan.

“Kita juga dapat meningkatkan tahap kesihatan dan kecergasan peserta,” katanya.

Perasmian program itu dihadiri Penghulu Mukim Ampang, Rafizi Jam-

ro; Ketua Kampung, Kampung Pandan, Syed Abdul Halim Syed Harman; Yang Dipertua Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ), Datuk Abd Hamid Hussain; Ahli Majlis MPAJ, Mohd Aris Ismail dan Pengurus Pusat Khidmat Masyarakat DUN Pandan Indah, Nariza Zain.

Izham berkata, kejohanan itu julung kali diadakan di kawasan DUN Pandan Indah.

“Sebelum ini, kita mengadakan sukan badminton, malah pada masa akan datang kita mungkin akan menganjurkan kejohanan sukan lain seperti bowling,” katanya.

Kejohanan itu dianjurkan oleh Majlis Pengurusan Komuniti Kampung Pandan Dalam dengan kerjasama Pusat Khidmat Masyarakat DUN Pandan Indah dan Jawatankuasa Penduduk (JKP) Zon 15 MPAJ.



Kejohanan dapat memupuk semangat kerjasama dalam kalangan peserta.





■人人人鼓剧场一众团员为大家呈献精彩的演出，博得大家热烈的掌声。

## 黃思漢：為新村注入活力 年輕人回流家鄉發展

(加影1日讯) 雪州行政议员黄思汉指出，随时代迈进，很多事务包括工作可以在弹指之间解决，因此有不少年轻人已回流到家乡发展，希望此现象可为新村注入活力。

他希望更多的年轻人回到自己的新村，以激活老化的新村，全村民一起动起来，让雪州新村重现光芒。

他说，新村人其实是幸福的，因为他们现在的生活方式正是城市人所向往的，他要“恭喜”新村人，因为他们已经住在一个未来人们所向往生活的地方。

### 新村很方便

他指出，新村给人的刻板印象是只有老人和小孩，但是如果新村人认为自己住在一个脱节的地方，那实在不应该。

“新村很方便，能步行去咖啡店或杂货店，无需烦恼塞车或找车位，而且绿色植物多，空气新鲜，还有一种难能可贵的味道，那就是人情味。”

他昨天在蕉赖十一哩小学为“艺锦还乡”系列活动致闭幕词时，这样指出。

“艺锦还乡”系列活动从去年杪开始展开，3个多月来，艺术的列车开到了雪州



■小孩和大人一起参与环保敲击工作坊，虽然道具简单，但鼓乐齐鸣，非常震撼。

8个新村，播下的艺术种子开始慢慢发芽。

黄思汉希望这股软实力不但能带给村民一些乐趣，也让艺术激活新村，甚至扩大到雪州77个新村。

另外，无拉港州议员黄诗琪指出，孩

子学习艺术，不但能陶冶心情，艺术也能抒发情绪，希望种下的艺术种子能在当地茁壮成长。

其他出席者包括乌鲁冷岳县新村协调官李景宏和蕉赖十一哩村长林志远。



■陈政斌（站者左）以有趣的方式教导大家敲击。

## 雪政府著重提升新村設備

雪州政府在过去10年著重提升新村硬体设备，但在软实力驾驭全球的发展下，州政府去年杪通过新村发展事务委员会主办“艺锦还乡”活动，给新村注入精神养分。

这项活动由红姐姐工作室协办，成功集结了9名在艺术领域里耕耘已久的导师回到自己的原乡，和村民一起在村里进行唱歌、画画、戏剧、音乐和文学等工作坊。

其中来自呀吃十四哩新村的人人鼓剧场一员陈政斌是此系列活动的最后一位导师，他和鼓剧场团员在现场率领来自乌鲁冷岳县新村的大人和小孩一起利用水桶和铝罐进行环保敲击，该鼓剧场团员也在现场带来精彩演出，让“艺锦还乡”完美收官。

“艺锦还乡”其他8位艺人为大乐乐实验乐团团长林绣洁、唱跳艺人大嘴小嘴、建筑师、画家刘理顺、英语戏剧导演陈洁仪、古典文学说唱企划人李观发、儿童戏剧制作人洪诗晴及潮州大戏资深工作者蔡征福。

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



地點：加影及錫米山地區

錫米山工業區內的數個工程，估計將於六月、七月完成。

# 排污工程破壞住家結構

# 承包商會屋主商賠償

■顏麗麗：承包商陸續處理屋子龜裂的個案。

報導 ●林雁芳

(加影1日訊)加影及錫米山地區的中央排污系統工程已完竣95%，早前受工程影響導致屋子出現龜裂的個案，承包商將在本周內會見12名受嚴重影響的屋主，以商討房屋維修費。

中央排污系統工程自2016年在錫米山地區施工以來，影響

該區數個住宅區住家結構，其中陳明金花園 (Taman Tunjung Emas) 去年傳出有近百住家受到不同程度損壞，導致居民住家石膏板坍塌、牆壁龜裂等。

## 12戶受影響

行動黨加影市議員顏麗麗說，受工程影響住宅區主要是陳明金花園、比達拉花園 (Taman Bidara) 以及巴西爾瑪斯花園 (Taman Pasir Emas)，當中有12戶住家受到

嚴重損壞。

她說，該地區承包商已會見其中4戶的屋主，商討房屋維修費賠償，並會在4月5日之前會見完所有12戶住家的屋主。

“受影響的屋主希望自行委任承包商維修房屋，因此必須提供維修費估價給排污工程承包商，若排污工程承包商同意有關估價，屋主便可以自行委任承包商維修屋子。”

她今日受詢及中央排污系統工程進展時，這樣指出。顏麗麗說，錫米山地區排污

工程已進入最後階段，住宅區內的工地已陸續收工及重鋪道路，但錫米山工業區的工程則未完工，預計今年六、七月才完成。

根據記者觀察，該工業區政府診所前面的工地今日仍未收工，工地深坑仍未填掉，但在診所護士人員宿舍前面的工地，則已經封了工地深坑。

在錫米山珍珠坊 (Pearl Avenue) 路口的工程也已竣工，承包商重鋪了路口整條道路。



■錫米山珍珠坊路口工程已竣工。



■珍珠坊路口工程完工后，承包商重鋪整條道路。



■位於吉特拉廣場的工地，工程仍在進行中。

## 承包商：工程料9月竣工

加影及錫米山地區中央排污系統工程承包商公關曼梭指出，這兩區的工程目前僅剩雙溪貞尼 (Sungai Jernih) 捷運站旁以及吉特拉廣場 (Plaza Citra) 旁的工程未完。

他說，加影及錫米山兩區工程已完竣95%，雙溪貞尼捷運站旁的工地，因為地下有巨石而延誤不少。

至於吉特拉廣場的工地，他指出，工程早前碰到水供公司地下水管，因此也有些延誤。

他向《中國報》記者說，整個地區工程預計9月才能竣工。

“錫米山地區工程已鋪上臨時沥青，工地的深坑都已封，包括比達拉3路及4路。”

詢及承包商工程費有否被拖欠時，他透露該區工程費沒問題。

## 王詩棋：工程跟上進度

行動黨無拉港州議員王詩棋說，無拉港地區的中央排污系統工程，早前因政府拖欠工程費而延誤，經排污局與承包商商討后，工程已重啟，并可如期進行。

據她了解，工程目前仍跟得上進度，必須向承包商了解，才知道整項工程竣工日期。

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



雪州发展机构（简称PKNS）日前于双文丹安达拉加比（Antara Gapi）PKNS展示厅，推介Widuri Residensi可负担住宅项目，邀请民众、买家及合作伙伴等出席，直至当天活动结束为止，已成功销售多达26间单位。

Widuri Residensi占地13.41英亩，属于双层阳台住宅，拥有Type A及B两种户型供买家选择，单位面积从1915平方尺起至1966平方尺（22' x 65'），每单位配有4间卧室及3间浴室，原价为44万600令吉，经过该机构所提供的现金折扣优惠后，售卖价格仅需从39万6540令吉起。

该机构企业传讯经理伊沙克哈辛指出，Widuri Residensi住宅项目共有154间单位，目前工程已完成85%，预计在2020年9月完成交屋仪式。

他透露，Widuri Residensi拥有现代化的时尚设计，周边环境宁静，加以配备绿色景观植物，适合首购族及想要享有宁静居住环境的买家。

他表示，该住宅项目符合买家对于买屋的需求，尤其Widuri Residensi处于策略型位置，仅需10分钟即可抵达双文丹电动火车站，同时衔接多条主要高速公路如牙直利走廊大道（Guthrie）、吉隆坡瓜雪大道（LATAR）及万绕绕道（Rawang Bypass）等。

他补充，Widuri Residensi周遭发展成熟，且设施齐全，邻近设施包括零售店铺、祈祷室、娱乐消遣活动、湖泊及学府等，这些都是买家购买房产时考虑的主要因素。

「透过今天的推介礼，得以发现大部分购置Widuri Residensi的买家以家庭为主，且大部分是在安达拉加比、峇冬加里及万绕地区工作的民众。」

### 提供12%现金回扣

伊沙克哈辛披露，雪州发展机构提供多种购屋配套，让买家享有优惠，如买家可透过「PKNS奖励拥有权计划」（Skim Smart Ownership PKNS）享有购屋优惠，首次购买该机构旗下房产的买家，有机会获得高达10%的现金回扣；第2次或以上的购买者则可获得高达12%的折扣优惠。

此外，买家所选的住宅项目，其买卖协议和购买备忘录（MOT）的费用，也将由雪州发展机构承担。

他披露，该机构希望透过具有吸引力的优惠，进而提高买屋风气，同时也提高Widuri Residensi的销售率。

### 符合经济能力

来自克拉末（Keramat）的买家莫哈末艾哈钦受访时表示，母亲鼓励他趁年轻时先购入属于自己的屋子，他也一直在寻找其经济可负担的住宅项目，后来经过了解，发现Widuri Residensi项目的价位、地理位置及周遭环境都非常符合自己的需求。

「与吉隆坡的双层露台住宅项目相比，Widuri Residensi的价格已属非常实惠。」



### 地理位置优越

端安倪斯指出，Widuri Residensi是她人生首间屋子，未购屋前都是与父母同住，自结婚后就随丈夫搬到安达拉加比，在这居住与工作。

她认为，该项目在地理位置上占据优势，交通便捷；此外，外型及格局设计都非常时尚，价格也属可负担价格。

「Widuri Residensi周边设施齐全，是一个可以发展成成熟的项目。」



雪州发展机构职员（中）与Widuri Residensi住宅项目买家合照。



# 雪吸管措施延至7月

**吉隆坡1日讯** | 雪州原定于4月1日开始的「不主动提供塑料吸管」措施，将延期到7月1日落实。

雪州行政议员许来贤早前，即于上周一（25日）在雪州议会上表示，基于技术问题，州政府已决定将此措施的落实日期延迟至7月1日，届时希望州议员能给予配合，协助推动相关运动。

在这项措施下，雪州所有餐馆将不主动提供塑料吸管。

许来贤早前表示，这是为了教育顾客减少使用塑料吸管，进而在2025年达到全民禁用塑料吸管的目标。

报导指出，许来贤在去年已宣布雪州将于今年1月1日实行该项措施，惟他在今年1月表示将延期到4月1日，如今是再度延后到7月1日。



## 巴生市议会主席坚持立场 雪政府再指示撤「封口令」

巴生1日讯 | 巴生市议会「封口令」继续延烧，巴生市议会主席拿督莫哈末雅希日前表达立场，坚持不会收回有关「封口令」指示；州政府今天也再度指示，有关「封口令」必须撤回！

雪州行政议员黄思汉表示，虽然根据反贪污委员会手册，市议员「被视为」公务员，纯粹只是因为领取公务员薪水。惟反贪会是要确保市议员了解，在处理公务时必需要廉政。

他指出，市议员并不是公务员，其中最有力的根据就是市议员无法享有公务员的福利，包括退休金和升迁机制，这也说明市议员完全不属于，也不在公务员的体制内。

黄思汉强调，市议员是由州政府根据地方政府法令委任的，以监督市议会的操作。

如果市议员真的有犯错或纪律问题，市议会可以向州政府报告，再由州政府采取行动。

「我要再度强调，市议员可以对外发言，但必需要确保讯息正确及为自己的言论负责。因此，巴生市议会必需收回这项错误的指示。」

黄思汉今午受询时，刚好在马六甲参加雪州政府在马六甲的集训活动，并于今早向各媒体发布信息表达州政府的立场。同时，他也强调州政府有权力要求市议会撤回「封口令」。

有关巴生市议会「封口令」事件自3月25日延烧至今，经已引起各界广泛关注。烈火莫息运动老将组织秘书阿都拉萨更对外媒形同，有关指示是一处「笑话」，而且促请市议会主席收回指示，勿干扰市议员的发言权。



黄骏延（左）及蔡伟杰（右）展示早前莫哈末哈山发表「马华应退出国阵」及极端言论的剪报。

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



陈政斌（站者左）以有趣的方式教导大家敲击。



小孩和大人一起参与环保敲击工作坊，虽然道具简单，但鼓乐齐鸣，非常家扬。



S. J. K. (C) BATU 11 CHERAS, SELANGOR, D. E.  
雪州蕉赖十一哩圍區型華文小學  
DEWAN TAN SRI TEE HOCK SENG

### 黄思汉：城市人嚮往生活方式

# “新村人更幸福”

（加影1日讯）掌管雪州新村发展事务的行政议员黄思汉指出，新村人其实是幸福的一群，因为他们现在的生活方式正是城市人所向往的。

他指出，新村给人的刻板印象是只有老人和小孩，但是如果新村人认为自己住在一个脱节的地方，那实在不应该，反之他要“恭喜”新村人，因为他们已经住在一个未来人们所向往生活的地方。

#### 人情味难能可贵

“新村很方便，能步行去咖啡店或杂货店，无需烦恼开车或找停车位，而且绿植多，空气清新，还有一种难能可贵的味道，那就是人情味。邻里关系融洽。”

他说，随着时代的迈进，很

多事务包括工作可以在弹指之间解决，因此有不少的年轻人已回流到原乡发展。

#### 盼年轻人回流

#### 激活新村

“希望更多的年轻人能回到自己的新村，以激活老化的新村，全村民一起动起来，让雪州新村重现光芒。”

他昨天在蕉赖11英里华小为“艺锦还乡”系列活动致闭幕词时，这样指出。

“艺锦还乡”的系列活动从去年杪开始展开，3个多月来，艺术的列车开到了雪州8个新村，插下的艺术种子，也开始慢慢发芽。黄思汉希望这股软实力不但能带给村民一些乐趣，也让艺术激活新村，甚至扩大到雪州77个新村。



李诗棋（站者左一起）、黄思汉、王诗棋及林志政等人出席“艺锦还乡”系列活动闭幕礼。

### 王诗棋：學習藝術抒發心情

无拉港州议员王诗棋指出，孩子学习艺术，不但能陶冶心情，也是一种心情的抒发，希望种下的艺术种子能在当地茁壮成长。

#### 为新村注入精神养分

其他出席者包括乌鲁冷岳县

新村协调官李景宏和蕉赖11里村长林志远。

雪州政府在过去10年着重提升新村硬体设备，而在软实力

驱动全球的发展下，于去年杪通过新村发展事务委员会主办“艺锦还乡”活动，给新村注入精神养分。这项活动由红姐姐工作室

协办，成功集结了9名在艺术领域里耕耘已久的导师回到自己的原乡，和村民一起在村里进行唱歌、画画、戏剧、音乐和文学等工作坊。

其中来自呀吃14里新村的人人戏剧场一员陈政斌是此系列活动的最后一位导师，他和戏剧场团员在现场率领来自乌鲁冷岳县新村的大人和小孩一起利用水

桶和铝罐进行环保敲击，该戏剧场团员也在现场带来精彩演出，让“艺锦还乡”完美收官。

“艺锦还乡”其他8名艺人为大乐乐实验乐团团长林绣洁、唱跳艺人大嘴小嘴、建筑师、画家刘理顺、英语戏剧导师陈洁仪、古典文学说唱企划人李观发、儿童戏剧制作人洪绣娟及潮州大戏资深工作者蔡征福。



“艺锦还乡”的系列活动最后一场完美收官，大家一起来张大合照。

人人人戏剧场一众团员为大家呈献精彩的演出，博得大家热烈的掌声。



# 說亮話

陈焯瑜 tckjoo@sinchew.com.my



## 水源寶貴，請節省用水！

近几个月来，大马各州的气候非常炎热，部分州属水坝水位下降，若天气持续干旱下去，除了引发用水疑虑，也或将闹水荒。

根据雪州政府资料显示，雪州是全国用水量最高的州属，平均每个人每日用水量达250公升，高于全国每人每日226公升；相比邻国新加坡每人每日只是用170公升水量，足以证明雪州人用水量超标，甚至是浪费水源。

庆幸的是，即使炎热气候延续至4月，雪州内的水坝储水量估计可以满足州子民每日高达48亿公升的用水量需求。

尽管水源如今还算充足，但万一干旱季节持续下去，也会面对

水供不足疑虑；大家也别忘了雪州曾经上演短暂配水措施，导致人民怨声载道的难忘经历。

此外，也有人质问雪州政府提供20立方米免费水，是主张人民挥霍使用水的主因。

对我而言，雪州水费自从获得州政府津贴免费水后，加上多年未调整水费，许多水供用户的水费不超过50令吉，惟这也造就人民不珍惜水源。

州政府如今有意调整水费，而我其实也相当赞成州政府保留免费水给B40族群之余，因为现有的水费应该适度调涨，且越用越多，收费越贵。

无论如何，教育民众节省用水才是正确走向，政府请多努力吧。



## 鄭先生（馬大學生）投訴：



位于大学路、从玛莎大学出口往马来西亚大学出口的巴士站遮棚破损已超过一个月之久，至今没有人前来修补。

# 巴士站遮棚破损 没人修

“位于大学路 (Jalan Universiti)、从玛莎大学出口往马来西亚大学出口的巴士站遮棚破损已超过一个月，至今依然没有人前来修补。

遮棚的破损程度严重，尤其是第一及第四片的遮棚铁片属‘半天掉’状态，摇摇欲坠，若乘客一不留神，就会被遮棚所刮伤。

另外，第二及第三片的遮棚铁片尽管没有脱落，不过已经开始出现损坏迹象，有损市容之余，破损的遮棚亦无法为等候巴士的乘客遮阳挡雨。

平日有八打灵再也城市巴士会路经此站，除了当地居民，不少玛莎大学及马来西亚大学的学生皆会在此搭乘巴士。因此，我希望当局能尽快采取修复遮棚，还该处一个完好的巴士站，让我们有良好环境等候巴士。”



↑ 尚未脱落的遮棚也出现损坏迹象。

← 遮棚铁片摇摇欲坠，除了无法为等候巴士的乘客遮阳挡雨，也存在刮伤乘客的隐忧。

## 告知市議員促速修 行動黨武吉加星區州議員拉吉夫

“我对巴士站遮棚损坏一事感到震惊，巴士站的设施必须获得妥善的保养，以便公众能有动力搭乘公共交通。”

维修巴士站遮棚不是件难事，该区是由八打灵再也市议员凯文达亚南领养，我会把这事告知对方，好让他能尽快联络八打灵再也市政厅前来维修。”





吴先生



↑ → 士拉  
央花园主要  
路段 前往  
十字路口  
方向的路  
旁一处沟  
盖不见，  
对道路使  
用者构成威  
胁。



## 溝蓋失竊未更新 轎車撞溝

“士拉央花园主要路段十字路口处旁一个沟盖已不见多时，但却没有任何相关单位前来更换或修复。尽管该沟处于路肩范围内，但仍不时发生车子不慎撞入沟渠的情况。

为了避免意外发生，我早前曾以木板覆盖在有关沟洞上，惟木板在第三天

就被车撞落；后来，我重新放置木板，并在木板上设一个写有‘AWAS（小心）’的路障，但有关路障后来还是被撞翻。

我希望士拉央市议会关注有关情况，尽快加高该区路肩及添置沟盖，以免意外发生，造成伤亡事故。”

### 可撥市會熱線投報

《大都会》社区报提醒面对类似事件的读者，可致电士拉央市议会热线（03-6126

5800/1800-22-2677）投报，或登入该局网页（<http://www.mps.gov.my/>）查找领养该区的市议员电话号码，或做网络投诉。



无拉港路属于联邦道路，由发展商负责的加宽道路工程，会在4、5月展开。

## 加宽道路工程 無拉港路料4或5月施工

報  
道  
▼  
李  
景  
志

(加影1日讯)迟迟未动工的无拉港路加宽车道工程，预计会在4或5月正式施工，全长800公尺的工程将耗时18个月完成。

### 避免塞车 分阶段施工

该工程是从蕉赖十一哩新村路口的交通灯开始至高架天桥底下，工程费用由发展商负责，施工期间避免加剧交通情况恶化，有关工程将会分阶段进行。

加影市议员苏仁强向大都会《社区报》记者指出，加宽道路工程完成后，将可改善该路段出现的交通瓶颈问题，尤其是捷运站路口至丰顺园的来回单行道将改为双向来回车道。

他解释，虽然工程部长在去年9月已为该工程进行动土礼，民众

也有反映为何迟迟未见动工，其实有关工程早已计划在4、5月展开，并不是拖延。

他表示，无拉港路属于联邦道路，工程局已发出相关批文给发展商进行工程，路边受影响的商家早已和发展商沟通过，因此商家受促配合和谅解，让发展商在18个月内完成加宽道路。

他说，工程局也有研究是否要关闭捷运站路口交通灯的右转方向，他会仔细研究及咨询民众意见，并将收集到的民意交给该局。

“该交通灯至今没有运作，从无拉港往蕉赖十一哩新村方向行驶的车辆，鲜少右转去捷运站，一般是接驳巴士在使用，假如关闭右转，接驳巴士只得在蕉加大道高架天桥底下U转返回捷运站。”



↑ 工程局研究是否要关闭交通灯指示，以让交通更顺畅。

丰顺园前面路段的来回单行道将改为双车道。



## 阿兹兹调掌雪发展机构 沙尤迪接棒灵市长

报道 ▶ 鍾可婷



莫哈末沙尤迪将出任八打灵再也市长一职。

(八打灵再也1日讯) 随着卸任八打灵再也市长拿督莫哈末阿兹兹于今日到雪州发展机构上班, 担任该机构的首席执行官后, 加影市议会主席莫哈末沙尤迪也将填补他的空缺, 出任八打灵再也市长一职。

掌管雪州地方政府、公共交通及新村发展事务的雪州行政议员黄思汉向《大都会》社区报记者证实, 莫哈末沙尤迪将出任八打灵再也市长。

“不过莫哈末沙尤迪目前身在海外, 估计周二会回国, 待他回国后, 随时可宣誓成为八打灵再也市长。”

### 副主席纳斯慕丁暂代职务

据本报探悉, 随着莫哈末沙尤迪离开加影市议会后, 目前由副主席主席纳斯慕丁暂代其职务, 而乌冷县土地局局长拿督罗斯里则将于本月3日宣誓成为加影市议会新任主席。

据了解, 莫哈末阿兹兹是在2015年4月1日宣誓就任为八打灵再也市长一职, 在担任4年灵市长后, 获升为雪州发展机构首席执行官, 合约期限为两年。



## 滿家樂高級住區割水風波

# 若答應條件

報道 ▶ 鍾可婷

(吉隆坡1日訊) 滿家樂Laman Damaisari有望于明日下午恢復水供!

甲洞社區服務中心主任余保凭向《大都會》社區報記者表示, 該區半獨立式洋房單位業主今日與雪州水供公司進行圓桌會議, 雪州水供公司開出條件, 要求得到全數18個單位的業者同意後, 分為12期償還逾6萬令吉的拖欠水費, 即每名業者每個月需繳付約280令吉。

“由于今天只有14名業主出席會議, 另外4名業主缺席會議, 因此他們必須在短時間內商討, 并取得大家的同意後就與雪州水供公司簽署同意書。”



# 今天就給水

## 須所有業者同意簽署

余保凭說, 如果業者能在明日前得到全數業者的同意, 就能趕在明日與雪州水供公司簽署同意書, 并預計在明日下午就能恢復水供。

“雪州水供公司也強調, 該公司未有給予拖欠水費業者折扣的先例, 因此堅持要相關業者繳付全額, 即6萬令吉。”

據了解, Laman Damaisari

属于高級住宅區, 共有18個半獨立式洋房單位, 尽管每戶都有個別水錶, 但該住宅區外的總水錶至今依然存在, 且被指登記在居民協會的名下, 每月需另外支付一筆水費。

尽管居民每月按時繳付各自的水費, 但基于水供主要通过總水錶輸送, 因此, 當水供公司切斷總水錶水供時, 所有居民無辜受牽連, 蒙受斷水之苦長達24天。

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



承包商已划好大部分的贩档档位，上述地点是小贩迁至经营的地方。



→市议会已在停车场旁置放告示牌，预计早市巴刹迁去停车场计划近期内进行。

# 雙溪龍早市巴刹 搬遷計劃不U轉

報道 ▶ 李景志

(加影1日讯)加影市议会再次强调，双溪龙早市巴刹搬迁临时地点计划绝不U转，至于何时落实搬迁期，未有定案。

据观察，目前充作优大学生停车场的保留地占地1.3英亩，市议会在去年已委任承包商进行基建工作，例如沟渠、贩档格子及水管等，工程即将完成，日前更置放告示牌。

双溪龙镇小商公会李国强针对市议会坚决态度，重申不管市议会在有关课题上U不U转，绝大部分小贩依旧坚决不会搬迁。

## 李國強： 小販拒搬立場明確

李国强向大都会《社区报》指出，小贩拒搬去临时地点的立场非常明确。该公会之前已寻求加影州议员许来贤及市议员协助，也向市议会反映小贩心声，假如当局势在必行，公会感到失望。

他表示，公会该做的已做了，包括收集150名小贩拒搬迁签名等文件也交给许来贤，如果市议会一意孤行，小贩也不会搬走。

### 无意与市会作对 只求理解要求

他说，大部分小贩是坚决不搬，除非采取强硬手法对付小贩，因为公会及小贩无意与市议会作对，只是市议会要理解小贩的要求，不是无视的态度。

他说，早前公会及小贩代表与当局开过会议，他们被要求先迁去临时地点经营，直至觅新地点建永久巴刹后，再搬去新巴



占地1.3英亩的保留地，目前仍充作优大生停车场。



承包商已完成大部分基建工作，包括筑起沟渠。

刹，但小贩对这个建议的意愿不大，搬进搬出不是小贩的初衷，而且对小贩有损失。

他指出，除了小贩不愿意，毗邻花园居民也反对，

优大管理层也反映停车场变成早市巴刹，学生停车位更短缺。

“我们就等市议会的来函通知，看是否是不U转，届时再决定怎样做。”